
De Landelijke Organisatie Cliéntenraden Is teleurgesteld dat het bezoek aan verpleeghuizen niet is

toegestaan tot 20 mei. Marthijn Laterveer (LOC) had gehoopt op meer maatwerk, gisteren riep LOC daar

ook toe op. “Er zijn steeds meer huizen die aangeven dat ze willen kijken naar wat wel mogelijk is qua

bezoek. Door bijvoorbeeld aparte ruimtes voor bezoek in te richten.”

Het Nationaal Ouderenfonds is teleurgesteld dat er voorlopig niks verandert aan de bezoekregeling voor

ouderen. Corina Gielbert (directeur Nationaal Ouderenfonds) noemt de maatregel een klap in het gezicht

van ouderen die al weken wachten op bezoek van dierbaren. Ruim 2,5 miljoen ouderen voelen zich

eenzaam, Gielbert: “Deze maatregelen zorgen ervoor dat hun situatie verder verslechtert. Dat is zorgelijk”

Ouderenbond ANBO vindt het verdrietig en emotioneel dat bezoek in verpleeghuizen nog steeds niet kan,

maar begrijpen het besluit. Liane den Haan (ANBO) vindt het belangrijk dat de meest kwetsbare in de

samen leving niet besmet raken en ook dat zorgmedewerkers niet ziek worden. Den Haan geeft aan dat er

eerst voldoende beschermingsmiddelen moet zijn voor zorgmedewerkers.,

De Nederlandse clubs uit het betaalde voetbal praten vrijdag met de KNVB over de gevaolgen van het besluit

om tot 1 september geen voetbalwedstrijden door te laten gaan. Door het besluit van de regering is de kans

groot dat de huidige stand in zowel de Eredivisie als de Eerste Divisie ook de eindstand zal worden. De bond

opperde eerder al het idee om voor komend seizoen geen club te laten degraderen. Mogelijk promoveren

er wel twee clubs naar de Eredivisie.

Voor de wielerbond KNWU wordt het haast een onmogelijke klus om dit jaar een nationale titelstrijd te

organiseren. Eerder liet de Internationale wielrenunie (UCI) weten het weekeinde van 22 en 23 augustus

vrij te houden voor wegwedstrijden om nationale titels. KNWU-directeur Thorwald Veneberg geeft aan dat

er zorgvuldig overleg nodig is echter lijkt lijkt het vinden van een datum voor de NK na 1 september, met

name voor de profs, bijzonder lastig.

Algemeen directeur Gerard Dielessen van NOC®NSF is blij dat kinderen tot en met 18 weer georganiseerd

kunnen sporten.

Amateursportclubs vrezen een sombere toekomst, Amateurclubs worden enorm hard geraakt door de

coronacrisis. De clubs teren op vrijwilligers, vaak ouderen. Het is de vraag of die straks kunnen en durven

komen.

Belangenorganisatie Amateur Voetbalverenigingen geeft aan dat voetballers ouder dan twaalf geduld

moeten hebben. "Voetballen op anderhalve meter is onmogelijk.

De Nederlandse tafeltennisbond, hoopt dat tafeltennisverenigingen snel open kunnen, maar hoorde

dinsdagavond dat de versoepeling om buitensporten gaat. “Tafeltennis leent zich bij uitstek om anderhalve

meter afstand te houden. We gaan in gesprek met sportkoepel NOC*NSF om te vragen of deze regels ook

voor ons kunnen gelden”.
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